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§1 Öppnande av sammanträde mm 

 Ordförande Fredrik Bojerud hälsade välkommen till dagens sammanträde och 

förklarade mötet öppnat. 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Lars Jakobsson. 

Dagordningen godkändes efter det att punkt 9 Rapport från Stockholm Business 

Region utgick. 

Protokoll av den 2 december 2010 är justerat och läggs till handlingarna.  
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§2 Anmälan av representation i rådet från stadsdelsnämnden 

 Anmäldes att Leif Larsson och Helen Jäderlund Eckardt har, förutom 

ordföranden, utsetts att representera stadsdelsnämnden i rådet. 

  

§3 Hässelby-Vällingby – en miljöstadsdel. Grön hantverksby, aktuellt 

planeringsläge 

 Arbetet med Grön hantverksby fortskrider. För närvarande pågår upphandling 

av arkitekt. Det är viktigt att såväl rådet som förvaltningen kontaktar 

Stadsbyggnadskontoret/stadsbyggnadsnämnden så att detaljplanearbetet kan 

påbörjas så snart som möjligt. 

  

§4 Verksamhetsplan år 2011 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. SDN:s 

beslut 2011-01-18 

 Den del av förvaltningens verksamhetsplan som behandlar företagande delades 

ut och de önskemål om tillägg som rådet hade på utkastet till verksamhetsplan, 

har effektuerats. 

Stadsdelsnämndens beslut om verksamhetsplanen delades ut och 

kommenterades. Framför allt diskuterades behovet av infrastruktur, främst 

vägar till och i stadsdelsområdet. 

  

§5 BID-projektet i Hässelby gård. Arbetsläge 

 Sven-Göran Södergren informerade från senaste mötet i BID Hässelby Gård 

(business improvement district). Mötet var välbesökt och bland annat 

diskuterades förslag till effektbelysning som kommer att beslutas om på nästa 

möte. Handlingsplaner för 2011 är under utarbetande. 

 BID har även lyckats få fri parkering på p-platsen vid Engelska parken till dess 

att nya p-skyltar kommer upp och då gäller 2-timmarsparkering med p-skiva. 

Rådet stöder projektet.  

I anslutning till BID togs stockholmsvärdar upp. De kommer ut i mars. Under 

vecka 17 har staden en stor vårstädningskampanj, då bland andra 

stocksholmsvärdarna engageras. Trafikkontoret vill ha förslag på aktiviteter 

som de kan utföra utöver städning. Förslagen kan lämnas till Sven-Göran 

Södergren eller till Trafikkontoret direkt. 

  

§6 Snöröjningen. Snötippar mm. 

 Staden har inventerat lämpliga platser för snöupplag och tre platser har nu 

använts inom Hässelby-Vällingby: ”Cirkusplatsen” vid Råcksta träsk, mitt emot 

trädskolan i Hässelby Villastad och parkeringsplatsen vid Maltesholmsbadet. 

Fråga togs upp om var fastighetsägare och/eller fastighetsägarnas entreprenör 

kan tippa snö och vad det kan kosta. Påpekades att snö från fastighetsmark ej 

får köras ut på gatumark 

  

§7 Näringslivsrådets roll och uppgifter. Rapport ang arbetet med 

handlingsplanen 

 Förslag till måldokument presenterades. Texten är avsiktligt kort hållen. 
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Dokumentets olika delar diskuterades. 

Dokumentet ska ses som ett förslag att utgå ifrån och det kommer att behandlas 

vidare på kommande möten. Dokumentet bifogas. 

  

§8 Nyföretagarcentrum Västerort. Rapport från verksamheten. 

 Lars-Åke Davidsson rapporterade från Nyföretagarcentrum. Besökarna kommer 

främst efter tips från Arbetsförmedlingen eller Jobbtorget. Av besökarna har 

54% startat företag. De som är beredda att starta eget får en puff, de som är 

alltför tveksamma avråds starta.  

Ytterligare finansiärer av verksamheten söks för att kunna fortsätta med 

nuvarande kvalitetsnivå. 

Förslag till träffpunkt i Hässelby slott togs upp, till exempel frukostmöte med 

intressanta teman. Idéer kan mailas till Lars-Åke Davidsson. 

  

§9 Aktuell information från rådets övriga ledamöter 

 Staffan Lundmark aktualiserade problemet med minskningen av arbetsplatser i 

Vinsta. 

  

§10 Övriga frågor.  

 Till nästa möte, 7 april, kommer borgarrådssekreterare Thord Swedenhammar 

kl 16, och klockan 18.30 är borgarrådet Ulla Hamilton inbjuden. 

Rådet kommer då att visa några bilder (max 10) som illustrerar verksamheten. 

Förslag skickas till Gabrielle Ljungberg för att sättas ihop till ett bildspel. 

 

________________________ 


